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 گل محمدی شمشیر خود را
 از رو بست!

خبر فوری: سرمربی پرسپولیس اجازه جدایی به 
بازیکن تیمش در این شرایط نمی دهد.

سینا اسدبیگی هافبک تیم پرسپولیس که این 
فصل برخلاف فصل گذشته فرصت زیادی برای 
بازی در این تیم به دست نیاورده با ۲ پیشنهاد از 

تیم های لیگ برتری روبرو شده است.
تیم های فولاد خوزســتان و سپاهان اصفهان 
تیم هایی هستند که تمایل دارند تا اسدبیگی را 
به خدمت بگیرند اما به نظر می رسد این انتقال 

صورت نخواهد گرفت.
یحیی گل محمدی ســرمربی پرسپولیس با 
این انتقال مخالف اســت و به اسدبیگی اعلام 
کرده اجازه جدایی او را نخواهــد داد چرا که 
پرسپولیس بازی های سخت و زیادی در این 
فصل دارد و گل محمدی نمی خواهد دستش 

در این شرایط خالی باشد.

اخلاق حرفه ای ایجاب می کند 
در ذوب آهن بمانم

تســنیم: ســرمربی تیم فوتبال ذوب آهن 
اصفهــان با وجود پیشــنهادی کــه از فولاد 
خوزســتان دارد، تصمیم به مانــدن در تیم 

اصفهانی گرفته است.
مســئولان باشــگاه فولاد خوزســتان بعد از 
برکناری علیرضا منصوریان به شــکل جدی 
خواهان عقد قرارداد با محمد ربیعی سرمربی 
ذوب آهن اصفهان بودند، ولی این مربی با وجود 
اینکه در قراردادش بند فســخ دارد، تصمیم 
گرفته است تا به فعالیت خود در ذوب آهن ادامه 
دهد.محمد ربیعی با تأیید پیشــنهاد رسمی 
باشــگاه فولاد گفت: باید از مجموعه فولاد و 
مدیران این باشــگاه تشکر کنم، همین طور از 
هواداران این تیم که به بنده لطف داشــتند. 
طبیعتاً هرگونه مذاکره یا توافق در این زمینه 
به مدیران دو باشگاه مربوط می شود. من تحت 
قرارداد باشگاه ذوب آهن هستم و به مسئولیتی 
که برعهده دارم، باید احتــرام بگذارم. اخلاق 
حرفه ای ایجاب می کند در ذوب آهن بمانم و 

کارم را در این تیم انجام دهم.

خبر
انتقاد از مجیدی به خاطر قایدی در اماراتتایید خبرخرید خارجی نکونام برای استقلال

مدیربرنامه بازیکن مدنظر جواد نکونام برای استقلال در خصوص شرایط این بازیکن پیامی 
را منتشر کرد.

خرید خارجی نکونام برای استقلال تایید شدیکی از بازیکنان خارجی مدنظر جواد نکونام 
برای حضور در استقلال ، عمرو ورده مصری است. بازیکنی که در پست وینگر چپ بازی می کند و آبی پوشان امیدوار به جذب 

وی بودند.
در حالی که شرایط عمر ورده مصری برای حضور در استقلال نامشخص است و ساعاتی پیش روزنامه گل قبرس از علاقه یک تیم 

ایرانی به این بازیکن نوشته بود، حالا ایجنت این بازیکن نیز به نوعی پیوستن ورده به استقلال را تایید کرده است.

مشرق : کارشناس فوتبال امارات از تاکتیک سرمربی سابق استقلال در این کشور انتقاد کرد.در چارچوب هفته دوم لیگ امارات، تیم 
فوتبال اتحاد کلباء به مصاف البطائح رفت و به تساوی بدون گل رضایت داد.در اواخر این دیدار فرهاد مجیدی سرمربی ایرانی اتحاد کلباء 
به دلیل اعتراض به داور پس از خطای نسبتاً سنگین بازیکن حریف روی شاگردش اخراج شد.حماد کارشناس فوتبال امارات در شبکه 
»شارجه اسپورت« به انتقاد از عملکرد مجیدی پرداخت و گفت: اتحاد کلباء نتوانسته عملکرد فصل گذشته خود را با فرهاد مجیدی 
داشته باشد.وی افزود: مجیدی در فصل گذشته تیم ضعیف تری نسبت به بازیکنان خارجی داشت اما در این فصل با خرید چندین 
بازیکن خارجی خوب تیمش بهتر شده است اما در عملکرد تیمی نسبت به فصل گذشته ضعیف تر عمل کرده است.این کارشناس 

ادامه داد: با نگاه به سبک بازی اتحاد کلباء متوجه می شوند تمام حملات از طرف مهدی قائدی صورت می گیرد و این درست نیست.
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 کار من مربیگری است
 نه بازیکن گرفتن!

خمس: اشتباه است اگر به رقابت پایاپای با پرسپولیس، 
سپاهان و استقلال فکر کنیم

سرمربی تیم فوتبال تراکتور اینکه باوری برای رقابت 
پایاپای این تیم با پرسپولیس، سپاهان و استقلال وجود 

داشته باشد را اشتباه دانست.
 پاکو خمس در نشست خبری پیش از دیدار مقابل مس 
رفسنجان درباره اینکه چه مشکلاتی در تیمش احساس 
می کند، اظهار داشت: راجع به مشکلات هیچ توضیحی 
نمی توانم بدهم. اگر می خواهید فقط می توانیم در مورد 
تیم صحبت کنیم. من کارم مربیگری است و کارم اینجا 
بازیکن گرفتن و تیم بستن نیست. اگر می خواهید در 

مورد تیم صحبت کنیم!
وی در ادامه در واکنش به سؤالی درباره شکست های 
متوالی تراکتور گفت: فکر می کنــم تیمم برای بازی 
امروز آماده است. درست است شاید شروع لیگ آنطور 
که می خواستیم نبود؛ آنهم مقابل تیم هایی که شاید 
روی کاغذ بهتر از ما هســتند. تازه شروع لیگ است و 
مطمئنم نتایج عوض خواهد شد. فکر می کنم نتایجی 

که می خواستیم را به دست خواهیم آورد.
سرمربی تیم فوتبال تراکتور در پاسخ به این پرسش که 
آیا مشکلات را به باشگاه اعلام کرده است یا خیر، تصریح 

کرد: این کار من نیست!
خمس در مورد اینکه تراکتور در نیمه دوم دیدار مقابل 
الشارجه بازی خوبی انجام داد و آیا تیمش را در اندازه 

رقابت برای قهرمانی لیگ برتر می داند، توضیح داد: کاملًا 
با اینکه بازی خوبی در نیمه دوم مقابل الشارجه انجام 
دادیم، موافقم. من باید ســؤال شما را پیش بینی کنم 
که می توانیم برای قهرمانی رقابت کنیم یا خیر. کسی 
نمی تواند پیش بینی کند، ولی دوســت ندارم فشاری 
روی تیمم بگذارم که درست نیست. نتایج تیم ها را هیچ 
وقت نمی توانید پیش بینی کنید. ولی این را می دانم 
که اگر کسی فکر می کند تراکتور می تواند با تیم هایی 
مثل سپاهان و پرسپولیس و استقلال رقابت پایاپایی 
کند، فکر می کنم اشتباه است. این یک تئوری است، 
ولی در عمل می تواند هر اتفاقی بیفتد. کار ما این است 
که بهترین نتایج ممکن را بگیریم، ولی روی کاغذ فکر 
نمی کنم خوب باشد که این فشار را روی تیم بگذاریم 
و برای این آمادگی نداریم. بــه هر حال خیلی راحت 
است من دروغ بگویم که ما قهرمان می شویم، ولی این 
عادت را دارم که اول دروغ نگویم و بعد هم چیزی که 

واقع بینانه به آن نگاه می کنم را بگویم.
وی در واکنش به این سؤال که نتایج تراکتور به شدت 
برای هواداران این تیم اهمیــت دارد، اما با وجود چند 
شکست متوالی به شــدت از او حمایت می شود و آیا 
چنین حمایتی را از سوی هواداران حس می کند، گفت: 
فکر می کنم خیلی زود است در مورد حمایت صحبت 

کنیم، ولی من حسی که نسبت به هواداران دارم این 
است که از تیم حمایت می کنند. می خواهم صادقانه 
بگویم؛ باید واقع بینانه ببینند ما سه بازی قبلی مان با 
کدام تیم ها بوده است، با تیم هایی که به نظر من روی 
کاغذ از ما قوی تر بودند. یک طرف ماجرا این است که 
به این تیم ها ببازیم و یک طرف دیگر آن اســت که به 
تیم هایی که از ما ضعیف تر هستند، ببازیم. اگر این اتفاق 
بیفتد آن وقت مشکلات برای ما شروع می شود، ولی ما 
برای بازی امروز آماده هستیم تا نتیجه خوب به دست 
بیاوریم و این برد را به هواداران تقدیم کنیم. با یک برُد 

می توانیم روند را تغییر دهیم و روی روند برُد بیفتیم.

سرمربی تیم فوتبال تراکتور در مورد اینکه هوشنگ 
نصیرزاده اعلام کرده اســت دو تغییر در تیم خواهند 
داشت و آیا این موضوع با هماهنگی او اعلام شده است، 
تصریح کرد: به نظرم این موضوعاتی است که نباید در 
مورد آن با رسانه صحبت کرد. این اشتباه بزرگی است. 
اگر قرار است اتفاقی بیفتد باید بین خودمان انجام دهیم 
و بعد از نهایی شدن آن را اعلام کنیم. این خبرها به تیم 
آسیب می زند. اگر بازیکنان الان این را ببینند چه فکری 
می کنند؟ فکر می کنم این یک اشتباه است و باید در این 
زمینه بهتر شویم. فکر می کنم چارچوبی که کار انجام 
می شود خیلی مهم است و باید خوب انتخاب شود، به 

خصوص این کار را زمانی انجام دهیم که تصمیم مان 
عملی شده است. این نظر من است.

»تراکتور در سه بازی قبل در انتقال توپ به خط حمله 
دچار مشکل بوده و آیا این موضوع به خاطر فشار حریفان 
اتفاقات افتاده است یا ضعف تاکتیکی تیم تان؟«، خمس 
در پاسخ به طرح این موضوع گفت: من با این نظر موافق 
نیستم. در بازی با پرسپولیس ما نیمه دوم را کامل در 
نیمه این تیم بازی کردیم. همین طور در نیمه دوم با 
الشارجه در اکثر دقایق در زمین آن ها بودیم و به همین 

دلیل با سؤال شما موافق نیستم.
وی درباره اینکه در ابتدای لیگ از سعید آقایی حمایت 
کرد و از هواداران درخواست داشت تا وی را ببخشند، اما 
در دیدار با الشارجه علی رغم مصدومیت محمد نادری 
باز هم به آقایی اعتماد نکرد، یادآور شد: من به عنوان 
مربی وظیفه ام است که از بازیکنم حمایت کنم. مشکل 
او غیرورزشی بود و همه می دانیم داستانش چیست. 
وظیفه ام بود که از تماشاگران بخواهم او را بابت اتفاقات 
گذشته ببخشند، ولی این هیچ ارتباطی با این موضوع 
که بازی کند یا نه ندارد. دلیل اینکه بازی نمی کند این 
است که به نظرم هنوز به سطحی که باید برسد نرسیده 
است و نیاز به زمان دارد. این دو موضوع هیچ ارتباطی 

به هم ندارند.
سرمربی تیم فوتبال تراکتور در مورد این موضوع که 
محمدرضا زنوزی معتقد است بهترین تیم تاریخ تراکتور 
را بســته، اما این تیم مقابل تیم های مدعی نمی تواند 
نتیجه بگیرد و دلیل این اتفاق چیست، اظهار داشت: 
من به این سؤال پاسخ دادم و دوست ندارم تکرار کنم. 
در مورد این موضوع نظرم را گفتم. من مشکلی با جواب 
دادن ندارم، ولی اینکه شما امروز یک سؤال را بپرسید و 

فردا دوباره تکرار کنید من نمی توانم پاسخ دهم.
خمس در پایان در مورد غایبان تیمش در دیدار امروز 
گفت: نادری مصدوم اســت و رضا ســلامی هم زمان 

می برد تا به تیم بازگردد.
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